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ZAPISNIK 
S 6. SJEDNICE VMO POTOK 

 
6. sjednica VMO Potok održana je 26.10.2023. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava o prioritetima MO Potok za 2024. godinu. 
3. Donošenje odluke o promjeni programa „Pozdrav ljetu“. 
4. Rasprava o predstojećim programima do kraja godine. 
5. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje odgovore Odjela za komunalni sustav i Rijeka Plusa na upit za 
iscrtavanjem parkirnih mjesta na platou u Cambierievoj ulici između k. br. 4 i 6 u 
kojima se navodi  da cijela parcela nije u vlasništvu Grada Rijeke, te se stoga na njoj 
ne mogu iscrtati parkirna mjesta.  

 

 Vijeće prima na znanje ponovljeni odgovor Odjela za komunalni sustav u kojem se 
navodi da je zemljište iza zgrade Potok 9 u privatnom vlasništvu, te je sanacija u 
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obvezi vlasnika/suvlasnika zemljišta, ali i dalje smatra da se ovdje radi o odronu 
stijena koje ne mogu biti privatno vlasništvo, te da je Grad dužan intervenirati kako 
bi se spriječile ozbiljne posljedice za zdravlje i život građana Potoka. Odgovor je 
proslijeđen ovlaštenom predstavniku. 
  

 Vijeće prima na znanje odgovor „Čistoće“ na zahtjev za postavu zatvorenih 
spremnika s poklopcem pored „Pik“-a i ulaza u KBC u Cambierievoj ulici u kojem se 
navodi da ih nažalost nemaju na raspolaganju i mole za razumijevanje.  Odgovor je 
proslijeđen građanki. 
Vijeće također smatra da bi „Čistoća“ trebala bolje održavati i čistiti kontejnere,  jer 
su mnogi od njih oštećeni. 
 

 Vijeće je suglasno s molbom građana za uklanjanje betonskih kocki i postavu zemlje 
oko stabla na ulazu u kompleks „Benčić“ kako se ne bi dalje sušilo, te će ju 
proslijediti Odjelu za komunalni sustav.  

 
AD 2 
 
Vijeće je raspravljalo o obrađenim prijedlozima komunalnih prioriteta za 2024. godinu i donijelo 
 
   Zaključak: 
 

 Od nadležnih referenata će se zatražiti dodatno objašnjenje pojedinih stavki, kao i 
sastanak na terenu nakon čega će se na sljedećoj sjednici usvojiti konačna lista 
komunalnih prioriteta. 

 
AD 3 
 
    Zaključak: 
 

 U sklopu programa „Pozdrav ljetu“ održan je turnir u briškuli i trešeti, te akcija 
mjerenja tlaka i šećera u krvi. Planirani Turnir u pikadu nije održan zbog ljetne stanke 
Kluba umirovljenika, ali budući da i dalje postoji interes za njegovo održavanje, isti 
će se održati kao dio programa Dan MO u prosincu.  

 Odsjek za mjesnu samoupravu je dao suglasnost za promjenu programa „Pozdrav 
ljetu“. 

 Vijeće je jednoglasno donijelo odluku o promjeni programa. 
 

AD 4 
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće MO Potok je do kraja godine planiralo programe „Doček Djeda Božićnjaka“ (u 
suradnji s MO Mlaka) i Dan MO. 

 Potrebno je započeti s pripremama za realizaciju navedenih programa. 
 
AD 5 
 
       Zaključak: 

 

 Prošla je godina dana od poplave koja je uništila prostor MO Potok, još uvijek nije 
saniran, a nakon svake veće kiše ponovo je prisutna vlaga (naročito zid i prostor 
WC-a).  Iako je vijeće MO Potok više puta tražilo dodjelu novog prostora, u odgovoru 
je svaki puta navedeno da trenutno nema adekvatnih slobodnih prostora.  

 Potrebno je dogovoriti sastanak s voditeljicom Odsjeka za mjesnu samoupravu i 
upravom kompleksa “Benčić” kako bi se razmotrila mogućnost preseljenja MO Potok 
u novi prostor.  
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Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


